

MOSER®



Type 4320

D Gebrauchsanweisung

GB Operating Instructions

F Mode d'emploi

I Istruzioni per l'uso



GB Operating instructions

Description of parts

- A Filter
- B Cold-shot
- C Switcher Temperaturestufen
- D Ein-/Ausschalter, Gebläsestufen
- E Anzeige IONIC-Funktion
- F IONIC function display
- F IONIC function switch
- G Cable support with hanging loop
- H Mains-cable
- I Professional nozzle
- J Universal diffuser (optional accessory no. 4320-7000)

Important safety information

For your own protection from injuries and electric shocks, the following information must be observed when using electrical equipment:

Read all the instructions before using the appliance!

- Only use the appliance to dry hair.
- Only operate the hair dryer with an AC power supply and with the voltage stated on the rating-plate.
- Never touch electrical equipment that has fallen into water. Disconnect from the power supply immediately.
- Do not immerse the appliance in water and AVOID contact with water or other liquids. When switched either on or off, keep the appliance AWAY FROM bathtubs, showers, areas of high humidity and water-filled containers. Always disconnect from the power supply after use, since proximity to water can be hazardous, even when the appliance is switched off.
- When the appliance is new, sparking may occur at the collector of the motor inside the appliance. This phenomenon disappears after a brief operating period and does not indicate that there is any impairment of the appliance's operational safety.
- If the appliance falls onto the floor and is subsequently defective, first disconnect from the power supply and then cut through the mains cable so that the appliance cannot be used. Never use the appliance without the rear filter.
- Disconnect from the power supply before cleaning or servicing the appliance.
- Keep the packaging away from children as this is potentially dangerous.
- This appliance is suitable for use by people (including children) with physical, sensory or mental disabilities or who do not have the relevant experience or knowledge of using such appliance unless under the supervision of or after having received instruction in the use of the appliance by an individual who is responsible for their safety. Children should be supervised to ensure they do not play with the appliance.
- Never touch the appliance with wet hands or feet.
- Never use the appliance when barefoot.
- Only use the appliance for the proper use as described in the operating instructions.
- Only use accessories recommended by the manufacturer.
- Do not use the appliance if it is defective, if it has fallen onto the floor or if the mains cable is damaged. Switch off the appliance if it is defective and/or if there is a malfunction. Repairs may only be performed at an authorized Service Center using original parts.
- If the mains cable is damaged, it should be replaced immediately at an authorized Service Center. Only specialists properly trained in the handling of electrotechnical devices may repair electrical equipment.
- When disconnecting the appliance from the power supply, never pull on the mains cable or on the appliance itself.
- Do not hold the appliance by the mains cable when carrying it and do not use the mains cable as a handle.
- Do not wind the mains cable around the appliance.
- Keep the mains cable away from hot surfaces.
- Make sure that the mains cable is not twisted or kinked when stored.
- When using the diffuser, never set the hair dryer to a high temperature as this could result in the over-heating of the diffuser or hair dryer.
- Never insert or allow objects to fall into the openings of the appliance.
- Never use the appliance where aerosol (spray) products are being used or where oxygen is released.
- The appliance is safely insulated and radio screened. It meets the requirements of EU Directive 2004/108/EC regarding electromagnetic compatibility and EC Low Voltage Directive 2006/95/EC.
- The hairdryer is fitted with an overhead protection facility. If the hairdryer overheats it switches off automatically and can be switched on again once it has cooled down.
- As an additional safety measure, it is recommended that a tested residual current device (RCD) with a nominal residual operating current of not more than 30 mA be installed in the bathroom circuit. Your electrician will be pleased to help you.
- We are not liable for damage caused as a result of improper use or failure to observe these operating instructions.

Operation

- Connect to the power-supply.
- The hair dryer has two heat settings and two fan settings. Separate switches allow four temperature/fan settings. For short periods, the cold-shot button (B) can be used to fix the hair-style.
- On/off switch, fan setting (D): Switch on the appliance using the on/off switch (D) and set the desired fan setting.
- T Fan setting 1, for a gentle airflow
- II Fan setting 2, for a strong airflow

Temperature setting

- T Temperature setting 1, for hot air
- II Temperature setting 2, for hotter air

Cold Shot (B):

By pressing the button and keeping it depressed, the hairdryer can be switched to cold air for short periods. To return to the set temperature, simply release the cold-shot button.

- Using the on/off switch (D), switch off the appliance after use.

IONIC-Funktion

Negative ions have an antistatic effect and are gentle to the hair. They close the cuticle layer of the hair, creating a smooth, silky hair surface and lock in the natural moisture of the hair, thereby creating the ultimate shine.

- Switching on the IONIC function (Fig. 2a). The blue display (E) illuminates.
- Switching off the IONIC function (Fig. 2b).

Styling with the nozzle

- The our nozzle can be used to direct the airflow directly onto the brush you are using for styling.
- Position the nozzle and press it onto the housing (Fig. 1a).
- The nozzle can be easily removed simply by pulling it off in the direction of the arrow (Fig. 1b).

Cleaning and general care

- Always disconnect the appliance from the power-supply before cleaning.
- Never immerse the appliance in water!
- Only wipe the appliance with a soft or slightly damp cloth.
- Never use solvents or scouring agents!
- To maintain the performance of your hair dryer, regularly clean the rear filter with a soft, dry brush.
- To do so, proceed as follows:
 - Twist the filter anti-clockwise (Fig. 3a) and remove.
 - Clean the filter and air inlet with a soft brush (Fig. 4).
 - Replace the filter and turn clockwise until it clicks into position (Fig. 2b).

Disposal in EU countries

As part of the EU Directive governing the disposal of electric and electronic devices, the device is accepted free of charge by local waste collection points or recycling centres. Correct disposal will ensure environment protection and prevent potential harmful impact on people and the environment.

Disposal in non-EU countries

At the end of its service life, please dispose of the appliance in an environmentally friendly manner in line with local legislation.

Warranty

- Wahl GmbH electrical appliances come with a two-year guarantee on all components that are not subject to wear. In addition to the warranty claims associated with the contract of sale, the rights arising from this guarantee are granted by the respective seller to the customer.
- The two-year guarantee commences at the time of delivery of the appliance to the customer. The date of delivery should be proven by submitting proof of purchase, for example, the sales receipt, invoice, delivery note or similar document.
- With the exception of defects covered by section 4, we shall eliminate at no additional cost any defects that occur during the guarantee period if we are notified in writing within three weeks of their occurrence. Repairs must be carried out at our factory or by an authorized point of sale.
- Further claims of the customer arising from this guarantee shall be excluded.
- The guarantee shall not cover any defects caused as a result of subjecting the appliance to excessive stress, incorrect use and maintenance, as well as by the failure to observe the operating instructions. The same shall apply to defects that occur as a result of normal use of wear parts (e.g. drive components).
- The guarantee period shall not be extended if services are performed under the terms of the guarantee.
- The parts replaced when carrying out the repairs under warranty shall become our property.
- If our customer services are called upon without due cause, the costs thus incurred shall be borne by the customer.



F Mode d'emploi

Description des pièces

- A Filtre
- B Touche froid (Cold Shot)
- C Commutateur niveaux de température
- D Interrupteur marche/arrêt, vitesses de soufflerie
- E Témoin fonction IONIC
- F Interrupteur fonction IONIC
- G Écille d'acroschage
- H Cordon d'alimentation
- I Buse professionnelle
- J Diffuseur universel (accessoire en option, Réf. 4320-7000)

Consignes de sécurité importantes

Les consignes suivantes doivent impérativement être respectées lors de l'utilisation d'appareils électriques, afin de se protéger contre les blessures et chocs électriques.

Lisez toutes les notices avant d'utiliser l'appareil!

- Utilisez l'appareil exclusivement pour sécher les cheveux.
- Utilisez le sèche-cheveux exclusivement sur du courant alternatif avec la tension indiquée sur la plaque signalétique.
- Ne touchez en aucun cas un appareil électrique tombé dans l'eau. Débranchez immédiatement la prise.
- Ne plongez pas l'appareil dans l'eau et ÉVITEZ aussi impérativement tout contact avec de l'eau ou tout autre liquide. Qu'il soit allumé ou éteint, tenez l'appareil ÉLOIGNÉ de la baignoire, de la douche, des endroits très humides et des récipients remplis d'eau ! Débranchez la prise secteur après chaque utilisation car il existe un danger à proximité de l'eau, même lorsque le sèche-cheveux est éteint.
- Des étincelles peuvent se former au niveau du collecteur du moteur à l'intérieur de l'appareil quand celui-ci est neuf. Ce phénomène disparaît après une courte période d'utilisation et ne signifie pas que la sécurité d'utilisation de l'appareil est altérée.
- Si l'appareil tombe par terre et est ensuite défectueux, débranchez d'abord la prise secteur puis sectionnez ensuite impérativement le cordon d'alimentation pour le rendre inutilisable.
- N'utilisez jamais l'appareil sans le filtre situé à l'arrière.
- Débranchez la prise avant nettoyage ou maintenance de l'appareil.
- N laissez pas l'emballage de l'appareil à portée de main des enfants, ceci pouvant s'avérer dangereux.
- Cet appareil n'est pas prévu pour une utilisation par des personnes (enfants compris) dont les capacités physiques, sensorielles ou mentales sont amoindries ou manquant d'expériences et de connaissances, sauf si elles sont surveillées ou ont reçu les instructions sur l'utilisation de l'appareil par une personne responsable de leur sécurité. Les enfants doivent être gardés sous surveillance pour éviter qu'ils ne jouent avec l'appareil.
- N'utilisez jamais l'appareil avec les mains ou les pieds mouillés.
- N'utilisez l'appareil que pour l'utilisation conforme décrite dans le mode d'emploi.
- Utilisez exclusivement les accessoires recommandés par le fabricant.
- N'utilisez pas l'appareil s'il est défectueux, après qu'il soit tombé par terre ou si le cordon d'alimentation est endommagé. Éteignez l'appareil en cas de défectuosité et/ou de dysfonctionnement. Faites effectuer les réparations exclusivement par un SAV autorisé et avec des pièces d'origine. Les appareils électriques ne doivent être réparés que par des spécialistes ayant une formation en électrotechnique.
- Faites immédiatement remplacer un cordon d'alimentation endommagé par un SAV autorisé.
- Lorsque vous débranchez l'appareil, ne tirez jamais sur le cordon d'alimentation ou l'appareil.
- Ne portez pas l'appareil à l'aide du câble, ne vous servez pas du câble comme poignée.
- N'enroulez jamais le câble autour de l'appareil.
- Tenez le câble éloigné des surfaces chaudes.
- Make sure that the mains cable is not twisted or kinked when stored.
- Ne réglez jamais le sèche-cheveux sur une température élevée quand vous utilisez un diffuseur. Cela peut en effet provoquer des dommages dus à la chaleur aussi bien sur le diffuseur que sur le sèche-cheveux.
- N'introduisez jamais et ne laissez jamais tomber des objets dans les ouvertures de l'appareil.
- N'utilisez jamais l'appareil dans un environnement dans lequel des aérosols sont utilisés ou dans lequel de l'oxygène est libéré.
- L'appareil est équipé d'une double isolation et d'un antiparasitage. Il satisfait les exigences de la directive UE Compatibilité Electromagnétique 2004/108/CE et la directive Basse Tension 2006/95/CE.
- Le séchoir est équipé d'une protection contre la surchauffe. En cas de surchauffe, l'appareil s'éteint automatiquement et peut être rallumé après refroidissement.
- La mise en place d'un dispositif de protection contrôlé à courant différentiel résiduel (RCD) ayant un courant de déclenchement n'excédant pas 30 mA est recommandé à titre de mesure de sécurité supplémentaire dans le circuit électrique de la salle de bain. Votre électricien vous aidera avec plaisir.
- Nous ne saurons être tenus pour responsables des dommages consécutifs à une utilisation inappropriée ou non-respect de ce mode d'emploi.

Fonctionnement

- Branchez la fiche dans la prise électrique.
- Le sèche-cheveux dispose de 2 niveaux de chauffe et de 2 vitesses de soufflerie qui permettent 4 niveaux de température/soufflerie grâce à des interrupteurs séparés. La touche froid (B) peut être utilisée de temps en temps pour fixer la mise en forme.

- Interrupteur marche/arrêt, vitesse de soufflerie (D) :
- Allumez l'appareil à l'aide de l'interrupteur marche/arrêt (D) et choisissez la vitesse de soufflerie souhaitée.
- T Vitesse de soufflerie 1 pour un courant d'air doux
- II Vitesse de soufflerie 2 pour un courant d'air plus fort

Sélectionnez le niveau de température souhaité.

Commutateur température (C)

- T Niveau de température 1 pour de l'air chaud
- II Niveau de température 2 pour de l'air plus chaud

Touche froid (Cold Shot) (B) :

En appuyant et en maintenant la touche enfoncée, le sèche-cheveux peut passer rapidement sur air froid. Pour revenir à la température réglée, il suffit de relâcher la touche.

- Après utilisation, éteignez l'appareil avec l'interrupteur marche / arrêt (D).

Fonction IONIC

Les ions négatifs ont un effet antistatique tout en protégeant les cheveux. Les ions négatifs referment la cuticule et permettent d'obtenir un cheveu lisse et soyeux. Ils permettent de retenir l'humidité naturelle du cheveu pour une brillance maximale.

- Mise en route de la fonction IONIC (Fig. 2a). Le témoin bleu (E) s'allume.
- Arrêt de la fonction IONIC (Fig. 2b).

Mise en forme à l'aide de la buse

Avec la buse, le courant d'air peut être concentré directement sur la brosse que vous utilisez pour la mise en forme.

- Mettez la buse en place et appuyez dessus en direction du boîtier (Fig. 1a).
- La buse se retire en la tirant dans le sens de la flèche (Fig. 1b).

Nettoyage et entretien

- Débranchez la prise secteur avant de nettoyer l'appareil.
- Ne plongez pas l'appareil dans l'eau !
- Essuyez l'appareil uniquement avec un chiffon doux, éventuellement légèrement humide.
- Ne pas utiliser d'abrasifs ou de dissolvants !
- Pour conserver la performance de votre sèche-cheveux, nettoyez régulièrement le filtre situé à l'arrière avec une brosse souple.
- Pour cela, procédez comme suit:
 - Tournez le filtre vers la gauche (Fig. 3a) et retirez-le.
 - Nettoyez le filtre et l'entrée d'air à l'aide d'une brosse souple (Fig. 4).
 - Mettez le filtre en place et tournez-le vers la droite jusqu'à ce qu'il s'enclenche (Fig. 3b).

Mise au rebut pays de l'UE

Dans le cadre de la directive UE relative à la mise au rebut d'appareils électriques et électroniques, l'appareil sera repris gratuitement dans les points de collecte ou déchetteries municipaux. La mise au rebut conforme protège l'environnement et empêche les impacts possibles sur l'homme et l'environnement.

Mise au rebut pays extérieurs à l'UE

En fin de vie, veuillez mettre l'appareil au rebut conformément aux dispositions légales et en veillant à respecter l'environnement.

Garantie

Wahl GmbH consent une garantie de 2 ans pour tous vos petits appareils électriques, pour tous les éléments d'appareil qui ne sont pas soumis à l'usure. Les droits issus de cette garantie s'ajoutent aux droits légaux et/ou contractuels de garantie revenant au client vis-à-vis de son vendeur. La période de garantie de 2 ans commence à compter de l'achat de l'appareil. La date d'achat devra être prouvée par la présentation du bon d'achat tel qu'un ticket de caisse, une facture ou tout autre document semblable.

La garantie ne couvre pas les dommages pendant la période de garantie et qui nous sont communiqués par écrit dans un délai de trois semaines après leur apparition sont éliminés gratuitement par nos soins, sous réserve du point 4. Les réparations doivent être effectuées dans notre atelier ou chez un revendeur autorisé. Le client ne dispose d'aucune revendication passée cette garantie.

Les défauts dus à une sollicitation trop importante, une manipulation et un entretien inadéquates ainsi qu'à un respect du mode d'emploi ne sont pas couvertes par la garantie. Il est de même pour les défauts dus au décalage d'une usure normale des pièces d'usure (par ex. éléments du moteur).

L'intervention de services dans le cadre de la garantie ne prolonge en aucun cas sa durée.

Les pièces remplacées dans le cadre de réparations sous garantie passent en notre possession.

Pour tout recours non autorisé à notre service après-vente, le client devra s'acquitter de tous les frais encourus.

Stempel und Unterschrift des Händlers
Dealers stamp and signature
Cachet et signature du détaillant
Timbro e firma del rivenditore

Typ
Type
Modèle
Tipo

Kaufdatum
Date of purchase
Date d'achat
Data di acquisto

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

Telefon +49 / 77 21 / 806 212
Telefax +49 / 77 21 / 806 205
service@wahlgbmh.com
Service-Hotline +49 / 180 / 323 54 12

Wahl GmbH
Service-Center
Roggenbachweg 9
D-78089 Unterkirnach
Germany

